
RGN.0002.10.2011

                           P R O T O K Ó Ł   Nr 10/11
     z obrad X Sesji Rady Gminy Czerwin   

    odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Czerwin
     w dniu 7 października 2011 roku.

Obrady rozpoczęto o godz. 10.00, a zakończono o godz. 11.35.

Na stan radnych 15, w obradach udział wzięło 14 radnych zgodnie z listą obecności, która 

stanowi załącznik Nr 9 do protokółu.

Ponadto w obradach udział wzięli organy jednostek pomocniczych /sołtysi/ zgodnie z listą 

obecności, która stanowi załącznik Nr 10 do protokółu. 

Obradom  X  Sesji  Rady  Gminy  Czerwin  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Pan 

Krzysztof Damiański.

Ad pkt 1. 
            Obrady X Sesji Rady Gminy Czerwin VI kadencji otworzył o godz. 10.00  Krzysztof  

Damiański Przewodniczący Rady Gminy. Powitał  radnych oraz gości zaproszonych na 

sesję. Następnie stwierdził, że po sprawdzeniu obecności zgodnie z listą obecności, na 

sali  znajduje  się  14  radnych,  co  stanowi  kworum  niezbędne  do  podejmowania 

prawomocnych uchwał.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie protokółu z IX Sesji Rady Gminy Czerwin.

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał:

1) sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu,

2) w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2012 – 2015,

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań

 i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czerwin,

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów w gminie Czerwin, 1



5) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czerwin na lata 

2011-2022,

6) w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2011 rok.

6. Wolne wnioski.

7. Zakończenie obrad X sesji.

Następnie skierował zapytanie o propozycje zmiany porządku obrad. 

W sprawie porządku obrad głos zabrali:

Radna Pani Marzena Przeździecka

Ja chciałabym  zgłosić jeszcze jeden punkt,  uchwałę  w sprawie odwołanie z komisji Rady 

Gminy Czerwin Panią Genowefę Damięcką.

Może jakieś uzasadnienie – powiedział Radny Pan Mariusz Mierzejewski

Radna Pani Marzena Przeździecka

Mamy przez radcę prawnego uchwałę  zatwierdzoną, zaparafowaną natomiast  decyzja 

jest  taka,  że  Pani  Damięcka  nam  cały  czas  przeszkadza,  nie  pozwala  pracować 

funkcjonujemy jak funkcjonujemy, rok czasu minął nie jesteśmy w stanie nic zrobić poza 

kontrolami.

- Chwileczkę jeszcze raz, z radnej tak – zapytała Pani Damięcka 

- Nie z komisji - odpowiedziała Pani Marzena Przeździecka

Radna Pani Genowefa Damięcka 

Jakąkolwiek Rada podejmie decyzje, to nikt mnie ust nie zamknie, nikt mi ust nie zamknie, 

wszystkie dokumenty, które są na komisjach będę dostawała tak samo, będę wiedziała 

o wszystkim, nikt mnie z pracy rady nie wyłączy, bo mnie wybrało społeczeństwo. Jeżeli  

jest taka wola rady, nie mam nic przeciwko temu. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie - kto z Pań i Panów Radnych jest 

za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad proszę o podniesienie ręki.
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Wyniki głosowania:
„za” –  10
„przeciw” –  2 
„wstrzymało się” - 2

Rada Gminy Czerwin wprowadziła  do porządku obrad punkt – podjęcie  uchwały 
w sprawie odwołania członka komisji Rady Gminy.

W związku z powyższym po otwarciu sesji  i  przedstawieniu porządku obrad oraz jego 

zmian, ustalono porządek obrad sesji, który został odczytany:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie protokółu z IX Sesji Rady Gminy Czerwin.

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał:

1) sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu,

2) w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2012 – 2015,

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań

 i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czerwin,

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów w gminie Czerwin, 

5) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czerwin na lata 

2011-2022,

6) w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2011 rok,

7) w sprawie odwołania członka komisji Rady Gminy.

6. Wolne wnioski.

7. Zakończenie obrad X sesji.

Następnie Rada w głosowaniu: 14 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymało się” - przyjęła 
porządek obrad X sesji Rady Gminy Czerwin.

Ad pkt 2.
Rada w głosowaniu:  14 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymało się” -  przyjęła 

protokół z IX sesji Rady Gminy Czerwin odbytej w dniu 24 sierpnia 2011 roku. 
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Ad pkt 3.
   Wójt  Gminy  Pan  Ryszard  Gocłowski  przedstawił  informację  z  działalności 

pomiędzy IX a X sesją Rady Gminy Czerwin, stanowi ona załącznik Nr 1 do protokółu. 

Ad pkt. 4
W punkcie interpelacje głos zabrali:

Radna Pani Genowefa Damięcka

Jaki jest stan zaawansowania na dzień dzisiejszy pracy w kontekście wykonania dachu na 

szkołach /przedszkolu/. 

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Ja jeszcze oficjalnie nie wiem, żeby zgłoszony był odbiór. Poza tym myślę, że Pani więcej 

widzi, bo mieszka naprzeciwko ośrodka, przedszkola.

Od strony prawa może jak to wygląda - powiedziała Pani Damięcka

Wójt Gminy - Od strony prawa to czekam na zgłoszenie wykonawcy jeżeli zakończy roboty 

to składa nam wtedy, składa, że inwestycja została zakończona proszę ustalić odbiór. Tak 

od strony prawa to wygląda, na dzień dzisiejszy nie ma ustalonego odbioru.

Radna Pani Genowefa Damięcka

W związku z tym mam do Pana taką prośbę, po odbiorze przed uruchomieniem płatności  

proszę dostarczyć radzie, bo wiadomo, że  nie komisji znacie Państwo sytuacje, dzienniki  

budów,  protokoły  pod  faktury,  bo  będę  chciała  wiedzieć  jakie  odliczenia  dokonał  Pan 

z tytułu nieterminowego wykonania inwestycji.

Ad pkt. 5/1
  Przewodniczący Rady Krzysztof Damiański odczytał projekt uchwały w  sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  14
„przeciw „ –  0 
„wstrzymało się” -  0 4 



Rada  w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/49/11 Rady Gminy 
Czerwin z dnia 7 października 2011 roku sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu.
Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokółu.

 

Ad pkt. 5/2.
  Przewodniczący  Rady  -  Przechodzimy  teraz  do  punktu  drugiego,  w  sprawie 

wyboru ławników na kadencję w latach 2012 – 2015. Teraz musimy przeprowadzić wybory, 

musimy powołać komisję skrutacyjną składającą się z trzech osób, proszę o zgłaszanie 

kandydatów, trzech osób. 

Pan Radny Mariusz Mierzejewski zgłosił kandydaturę Pani Radnej Eweliny Guberskiej.

Pan Radny Roman Wiśniewski zgłosił kandydaturę Pani Radnej Marzeny Przeździeckiej.

Pan Radny Roman Wiśniewski zgłosił kandydaturę Pana Radnego Dariusza Czernysz.

Przewodniczący Rady zapytał  każdego z kandydatów czy się zgadzają, którzy wyrazili  

zgodę,  a  następnie  stwierdził,  że  komisja  została  powołana  i  odczytał  skład  komisji 

składający się z Pani Eweliny Guberskiej, Pani Marzeny Przeździeckiej, Pana Dariusza 

Czernysz.

Przewodniczący  poprosił  o  dokonanie  wyboru  przewodniczącego  komisji  skrutacyjnej 

i rozdanie kart do głosowania. Przewodniczącą komisji skrutacyjnej została Pani Marzena 

Przeździecka, która rozdała przygotowane karty do głosowania na ławnika.

Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  –  kto  z  Pań  i  Panów  Radnych  jest  za 

wyborem składu komisji, która zostanie powołana.

Rada w głosowaniu: 14 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymało się” - powołała komisję 
skrutacyjną.

Pani Marzena Przeździecka poinformowała, że są dwie kandydatury na ławników i należy 

głosować poprzez postawienie krzyżyka w kratce przy nazwisku kandydata.

Następnie odbyło się głosowanie,  komisja skrutacyjna sporządziła protokół.

Pani  Marzana  Przeździecka  odczytała  protokół  z  ustalenia  wyników  głosowania 

w wyborach ławników na kadencję w latach 2012 – 2015 r, który stanowi załącznik do 

uchwały.    
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Karty z przeprowadzonego głosowania na ławnika, stanowią załącznik do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencję w latach 2012 – 2015 i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  14
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się” -  0

Rada w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/50/11 Rady Gminy 
Czerwin z dnia 7 października 2011 roku  w sprawie wyboru ławników na kadencję 
w latach 2012 – 2015.
Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokółu.    

Ad pkt. 5/3.
 Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały   w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego gminy Czerwin. 

    

Przed głosowaniem głos zabrali:

Radny Pan Henryk Szabłowski 

Ja mam jeszcze pytanie, przystępujemy do sporządzenia planu, czy będzie jeszcze jakiś 

plan czy to już są ramy, chciałbym zapytać czy konsultacje to były prowadzone.

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

To jest uchwała, która przystępujemy do zmian i dopiero procedura uchwalenia planu się 

potoczy teraz, a ostateczna uchwała to będzie nie wcześniej podejrzewam jak za siedem, 

osiem, dziewięć miesięcy może do roku, która będzie zatwierdzająca plan.

Zgoda, o to pytam – powiedział Pan Szabłowski.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Wyniki głosowania:

„za” –  13
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się”  -  1

Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr X/51/11 Rady Gminy Czerwin z dnia 
7 października 2011 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czerwin.
Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do protokółu.    

Ad pkt. 5/4.
 Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów w gminie 

Czerwin i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  12
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się”  -  2

          
Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr X/52/11 Rady Gminy Czerwin z dnia 
7  października 2011 roku  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszarów w gminie Czerwin.

Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokółu.    

Ad pkt. 5/5.
 Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Czerwin na lata 2011-2022 i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  13
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się”  -  1
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Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr X/53/11 Rady Gminy Czerwin z dnia 
7  października  2011  roku  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej 
Gminy Czerwin na lata 2011-2022. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokółu.   

 

Ad pkt. 5/6.
 Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały 

budżetowej na 2011 rok, poinformował radnych, że zaszły zmiany w projekcie uchwały 

w sprawie zmian w budżecie, którą  komisje omawiały we wtorek, wprowadzono dotacje.

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt 

Szanowni  Państwo,  bo  przyszły  w  międzyczasie  po  komisji  pieniądze  od  starosty 

powiatowego 9 500 zł na dofinansowanie naszej straży i przyszły pieniądze na wybory 

dopiero teraz, no i chodzi o wprowadzenie w sprawozdaniu i nie ma nic więcej żadnych 

innych  zmian.  Natomiast  tutaj  ja  pozwoliłem  sobie  poprosić  Panią  Skarbnik  żeby  już 

przygotowała tak jak powinno być, bo wybory już w niedzielę. 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę o godz. 10.50

O godzinie 11.00 wznowiono obrady sesji.

Skarbnik Pani Beata Dąbkowska 

W uchwale, którą omawialiśmy na komisach był załącznik tylko o wydatkach, a doszedł 

teraz  załącznik  o  dochodach,  bo  zwiększyły  się  dochody  o  dotacje,  o  to  co  Wójt  

powiedział,  o te środki, które dostaliśmy ze starostwa i o środki na wybory, o tą samą 

kwotę  zwiększyły  się  wydatki,  w  wydatkach jest  więcej  zmian  właśnie  o  tą  kwotę,  bo 

wszystkie inne zmiany omawiane na komisjach pozostały i tam się więcej nic nie zmieniło 

tylko co wprowadzone są te wydatki. Dotacja ze starostwa to jest na wydatki inwestycyjne 

z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  zakupu  motopompy  szlamowej,  aparatów 

oddechowych i  zestawu ratunkowego, to są zakupy inwestycyjne. I  dodatkowo jeszcze 

doszedł załącznik nr 7 kolejny, nie omawialiśmy go, ale to jest w związku ze zwiększeniem 

dotacji dla Zakładu Gospodarki Komunalnej, ja poprzednio zapomniałam o tym załączniku, 

ten  załącznik  musi  być  w  związku  ze  zwiększeniem  tej  dotacji.  Przychody  Zakładu 

Gospodarki Komunalnej się zwiększają o te  jedenaście tysięcy, o którym mówiliśmy na 

komisjach i w związku z tym plan finansowy Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czerwinie 

też trzeba było uaktualnić w związku ze zwiększeniem przychodu. 8



Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  13
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się”  -  1

Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr X/54/11 Rady Gminy Czerwin z dnia 
7 października 2011 roku  w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2011 rok.
Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokółu.   

Ad pkt. 5/6.
 Przewodniczący odczytał  projekt  uchwały  w sprawie odwołania  członka komisji 

Rady Gminy.

Przed głosowaniem głos zabrali:

Radny Pan Mariusz Mierzejewski 

Ja  mam  pytanie  czy  to  odwołanie,  bo  nie  było  wcześniej  konsultacji  nie  wiem  do 

Przewodniczącej  Komisji  Rewizyjnej  jest  równoznaczne  z  zaproponowaniem  miejsca 

w  Komisji  Rewizyjnej  dla  Pani  Genowefy,  bo  rozumiem,  że  dotychczasowa  praca 

rzeczywiście Pani Radnej Damięckiej  przypominała bardziej pracę w Komisji Rewizyjnej  

niż w Komisji Rozwoju Gospodarczego, ale czy to jest jakaś, nie było żadnych konsultacji.

Radna Pani Marzena Przeździecka 

To znaczy odwołanie Pani Damięckiej z komisji gospodarczej traktuję równo znacznie jako 

odwołanie  w  ogóle  z  komisji  jakiejkolwiek  z  tego  względu,  że  Pani  Damięcka  może 

wyjaśnię wszystkim dokładnie pozwoliła sobie również pisać do ministra finansów, że nie 

tylko jej komisja jako Komisja Rewizyjna składa się przede wszystkim  no może dokładnie 

nie  zacytuję  „z  głupich  rolników”  tak  Pani  napisała,  dokładnie  napisała  „z  osób 

niekompetentnych”.  Druga  sprawa  była  ostatnio  na  posiedzeniu,  Pani  Damięcka 

największego zamieszania zrobiła ze stacją CPN, później próbuje doprowadzać nas do 

porządku i kultury gdzie powinna od siebie zacząć, bo niestety rok czasu i nie możemy 

jakkolwiek pracować, cokolwiek zrobić i myślę, że jeżeli Pani nie będzie na komisjach, 
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a przyjdzie Pani sobie z tymi dokumentami na sesję i przedstawi swoją wizję Państwu 

sołtysom i gościom zaproszonym to wszyscy zrozumieją jak Pani działa dobrze na rzecz 

gminy.

Radny Pan Henryk Szabłowski

Słuchajcie Państwo, znaczy każdy może  mieć swoje zdanie i ja je szanuję. Natomiast ja 

osobiście powiem tak, że walczyłem tyle lat o demokrację, a to jest stłumienie demokracji  

to  jest  raz,  pominąwszy  to  co  jak  momentami  zachowuje  się  Pani  Damięcka  no,  ale 

również  i my czasami rolników, nie głupich rolników trzeba dodać to tak woli  wyjaśnienia.  

Nie  prawdą jest,  że  Pani  Damięcka nie  będzie  na  komisjach,  jedyną  prawdą jest,  że 

pozbawiamy tą decyzją Pani Damięckiej 150 złotych diety i niczego więcej, tyle chciałem 

powiedzieć. Myślę, że do niczego to naprawdę nie prowadzi, bo jeszcze jątrzymy zamiast  

powiedzmy  budować  to  my  oczywiście,  to  dotyczy  również  Pani  Damięckiej.  Ja  to 

powiedziałem na początku naszych tych tutaj historii, dopowiem to, że  naszym celem to 

powinno być 10 przykazań i zdrowy rozsądek z każdej ze stron. Dziękuję bardzo.

Radna Pani Genowefa Damięcka

Chciałam zabrać głos w temacie zarzutów, które  postawiono mi z tego względu, że ja nie 

kulturalnie się zachowałam, to było na ostatniej komisji. Szanowni Państwo jeżeli jest ktoś

z zewnątrz, który prowadzi z nami dialog, dialog w miarę merytoryczny, to skupiajmy się, 

wysłuchajmy  tę  osobę  i  spróbujmy  powiedzieć  swoje  własne  zdanie.  Natomiast 

wykrzykiwanie, wulgaryzmy i po prostu kłótnie w obecności tej osoby to jest bezczelne, 

naprawdę to  tylko  urąga  naszej  kulturze  i  to  było  tylko  moje  stwierdzenie,  że  proszę 

Państwa zachowajmy trochę kultury w dialogu i skupmy się na tej sprawie. Dziękuję.

Radny Pan Roman Wiśniewski

Pani Damięcka przepraszam to się tyczy niby do mnie tak ogródkiem, ale do mnie. Uderz  

w stół, nożyce się odezwą, Przepraszam, kto wulgarnie się odzywał czy ktoś wulgarnie się 

odzywał  tu  wszyscy  siedzimy,  niech  ktoś  potwierdzi,  kto  się  wulgarnie  odzywał,  że 

dyskutowano,  a  ja  dyskutuje  jak  dyskutuje,  nie  potrzeba  mi  mikrofonów,  donośnie 

a  upominałem  się  o  własność  gminy  i  sprzedać  to  za  odpowiednią  sumę,  a  Pan 

Graniszewski to chciał  żeby mu darowizno żeśmy oddali, a Pani akurat chyba przyjęła 

stronę Pana Graniszewskiego, chciała Pani być taka wspaniała wobec niego no i słucha 

Pani  i kto wulgarny to wulgarny, kto kulturalny to kulturalny w jedną stronę  i drugą działa,  

Pani tak samo się odnosi jak i my. 10



Radna Pani Genowefa Damięcka

Proszę Pana od samego początku byłam za przetargiem stacji CPN -u i nadal najbardziej  

to  korzystne,  ja  z  tego  nie  ustępuję,  nadal  jestem  z  tym,  ale  jeżeli  ktoś  przychodzi  

i prowadzi rozmowę, daje argumenty, to rozmawiajmy z tym człowiekiem jak normalnym, 

bo my jesteśmy reprezentantami.

-  Pani  Damięcka, a uważa Pani,  że co my argumentów żeśmy nie mieli  do dyskusji  -  

powiedział Pan Wiśniewski.

- Tak, ale sposób proszę Pana, wysłuchajmy jednej strony, drugiej strony, a nie kłócić się 

i  to  tylko  była  moja  aluzja,  proszę  Państwa  i  to  Państwa  zabolało-  powiedziała  Pani 

Genowefa Damięcka

Radny Pan Roman Wiśniewski

A ja Pani powiedziałem to już wcześniej  czy Pani chce czy nie chcę ma Pani słuchać 

cztery lata tej Rady i koniec dyskusji, bo Pani uważa, że my Pani powinniśmy słuchać,  

Pani tak samo musi nas słuchać.

Radna Pani Genowefa Damięcka

Jeżeli  Państwo  zdecydujecie  się,  że  moja  obecność  w  komisji  przeszkadza  wam 

w  pracy,  podejmiecie  taką  decyzję  jaką  będziecie  uważali  za  stosowną,  ale  to  co 

powiedziałam na wstępie, nikt mi prawa do głosu nie odbierze, nikt mi nie odbierze prawa 

uczestniczenia w komisji, czyli będę miała głos do takich czy innych rzeczy, pozbawicie 

mnie tylko 150 złotych diety, którą i tak wysyłam na fundację dla dzieci chorych.

Radny Pan Roman Wiśniewski

A my sobie też nie życzymy żeby Pani mówiła w ten sposób, że my mało wykształceni 

jesteśmy, nie kulturalni i tak dalej, bo Pani nie jest więcej wykształcona niż my.

Przewodniczący zakończył dyskusję i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  8
„przeciw”  –  1 
„wstrzymało się”  -  4
Radna Pani Genowefa Damięcka nie głosowała. 11



Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr X/55/11 Rady Gminy Czerwin z dnia 
7 października 2011 roku w sprawie odwołania członka komisji Rady Gminy.
Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokółu. 

Ad pkt 6.
 W punkcie wolne wnioski głos zabrali:

Wójt Pan Ryszard Gocłowski

Szanowni Państwo to już nie chodzi o brawa, bo ja wcześniej nie chciałem się odzywać no 

teraz nie wiem czy powinienem się odezwać, ale powiem wprost w tym tygodniu byłem 

dwa razy wzywany na policję,  pytają się czy wiem w jakiej sprawie, powiedziałem, no nie 

wiem,  przeciwko  Pani  Genowefie,  Pani  Genowefa  Damięcka  złożyła  na  wójta  skargę, 

muszę w poniedziałek na dziewiątą godzinę jechać. Osiem lat to trochę za dużo jest, niech 

Pan Wojewódzki powie, ile czasu poświęca dla całej gminy, a ile czasu poświęca dla Pani 

Genowefie Damęckiej jako pracownik Urzędu Gminy. Panie Wojewódzki niech Pan powie 

obiektywnie ja mówię, a dotyczy przecież inwestycji, drogi, ale w pierwszej kolejności to 

musi  odpowiedzi  Pani  Damięckiej  powysyłać,  materiały  poszykować,  protokóły  po 

kserować w pierwszej kolejności to, bo jeżeli na czas Pani Damięcka nie dostanie to już 

wzywa nas prokurator z Ostrołęki i mówi dlaczego na czas ta Pani nie dostała odpowiedzi. 

Naprawdę mamy 5400 mieszkańców, a nie jedną Panią. Wyobraźcie sobie żeby tak Pań 

Damięckich  było,  sklonował  żeby  ją,  żeby  było  300,  trzeba  by  było  takich  Panów 

Wojewódzkich zatrudnić 300 do gminy. Ja poproszę żeby Pan powiedział.

 

Inspektor Pan Wojciech Wojewódzki

Jeżeli chodzi o czas, czasu to zabiera dużo, bo dlatego, że dokumenty trzeba kserować, 

nawet niektóre po kilka razy, bo żąda od nas -  raz odpowiadamy Pani Damięckiej, drugi 

raz odpowiadamy dla policji czy tam dla prokuratury i te same dokumenty idą, bo ksero 

trzeba jednak zrobić za zgodność z oryginałem to trzeba przygotować, trzeba przygotować 

pismo. Niezależnie od tego ja prowadzę wiele innych spraw, które są naprawdę trudne 

można powiedzieć w urzędzie, bo to są inwestycje i każdej inwestycji trzeba się przyjrzeć, 

no  bo  nawet  jak  się  rozlicza  wykonawcę  to  trzeba  się  przyjrzeć  przy  każdym  tym 

/rozliczeniu/.  No  jest  to  uciążliwe,  no  niemalże  powinien  pracować  pracownik,  który 

powinien odpowiadać i przygotowywać dokumenty tak jak może gdzie indziej jest w innych 

urzędach, które odpowiadają to może jest osoba, która zajmuje się tylko tym ma archiwum 
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i  odpowiada,   no  jest  to  dużo,  dużo  spraw.  Dużo  spraw,  bo  dziennie  przychodzi  

przykładowo tam czy raz w tygodniu czy dwa razy w tygodniu przychodzi tego sporo, no ja 

nawet nie jestem w stanie wszystkich odpowiedzi /udzielić/ w terminie, mówię szczerze. 

Radna Pani Genowefa Damięcka

Szanowni Państwo, tak sprawa trafiła do prokuratury. Jest ustawa z 2001 roku o dostępie 

do  informacji  publicznej.  Każdy  obywatel,  Państwo  również  macie  prawo  wglądu  do 

wszystkich dokumentów związanych z przetargami  z  wykonaniem inwestycji,  fakturami 

jakie wydatki, każdy ma prawo. Aby uzyskać taki dokument jest wniosek o udostępnienie 

informacji publicznej, na podstawie tego wniosku organ, do którego się zwracam w jakiejś 

sprawie ma 14 dni na odpowiedź czy dostarczy te dokumenty czy ma jakieś problemy 

w dostarczeniu tych dokumentów czy te rodzaje dokumentów dostarczy. Powiem Państwu 

tak  harmonogram  rzeczowo-finansowy  pewnej  inwestycji  to  jest  jedna  strona  na  to 

czekałam dwa miesiące to był wielki problem. Natomiast w związku z tym mówi się, że ja  

przeszkadzam tak, bo jeżeli ja dwa miesiące albo trzy czekam na dokumenty, bo po prostu 

są mi potrzebne te dokumenty i nikt mi tych dokumentów nie dostarcza, w związku z tym 

składam zawiadomienie do prokuratury ustawa o dostępie do informacji publicznej art. 23, 

że  to  jest  obowiązek  kierownika  jednostki,  w  której  obecny  Pan  Ryszard  Gocłowski 

udzielić informacji dlaczego takie dokumenty są nie dostarczone. W tym temacie ja nie 

mam  żadnych  informacji.  Ciekawa  rzecz,  kiedy  złożę  zawiadomienie  do  prokuratury, 

składam już wyjaśnienie, wzywani są pracownicy Urzędu Gminy i ja te dokumenty dostaję 

i proszę Państwa ja złożyłam trzy zawiadomienia, w tej chwili było czwarte zawiadomienie 

i zaczyna się  realizacja zaległych sprzed dwóch, trzech miesięcy to jest proszę Państwa 

ja naprawdę na dzień dzisiejszy jeszcze w kierunku Pana Wójta nie złożyłam nigdzie  tylko 

dlatego, że nie udostępnia mnie informacji publicznych, a członkowie komisji, którzy dzisiaj  

zdecydowali Państwo Radni doskonale wiedzieli i wiedzą jakie są uchybienia z pewnych 

stron, a jeżeli ja swoim głosem na sesji mam podnieść rękę i zagłosować dalej to muszę 

być w pełni świadoma swojej własnej decyzji i to jest proszę Państwa powód, dla którego 

właśnie  tej  Pani,  Pani  Przewodniczącej  Komisji  Rewizyjnej  i  pozostałym  jestem 

przeszkodą, bo dlatego, że znam się na inwestycji, znam się nad odebraniem inwestycji,  

znam  się  jak  powinni  być  przeprowadzone  przetargi,  rozstrzygane,  jak  powinny  być 

zawierane umowy,  jak  one powinny być  odebrane na tym się  znam i  dlatego radnym 

jestem nie wygodna. Dziękuję.
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Pani Małgorzata Wojsz sołtys wsi Czerwin

Proszę Państwa ja tutaj nie obstaję ani za Radą, ani za Wójtem, tylko tak po prostu bez  

stronie. Gdyby coś tutaj  się działo naprawdę złego, to na głupi  naprawdę ten chłopski 

rozum na tyle kontroli co tutaj były w tej gminie, to już dawno ten Wójt i Radni by siedzieli  

no, tu musi być naprawdę wszystko w porządku skoro kontrola za kontrolą  jest i nigdzie 

nic takiego nie wykryli.

Wójt Pan Ryszard Gocłowski

Jeszcze  nie  zaczęliśmy  budowy  orlika,  myśmy  oglądali  orliki  na  pomorzu  tam 

pobudowane.  My  nie  mamy żadnego  orlika  już  mamy kontrolę,  już  olsztyńskie  ABW, 

przyjeżdżają,  sprawdzają  przetargi,  jeszcze  nie  ruszyliśmy  z  inwestycją  przetarg  jest 

sprawdzany nie wiem dlaczego inwestycje nam blokują w czasie i Pani Damięcka mówi, 

że ona musi wszystko sprawdzić żeby głosować i tak przeciwko głosuje albo wstrzymuje 

się od głosu, nigdy nie głosowała za.

Inspektor Pan Wojciech Wojewódzki

Słuchajcie  Państwo inwestycje i  przetargi  wyglądają w ten sposób,  że każdy przetarg, 

który jest ogłaszany, jest on ogłoszony i po kilka razy my mamy sprawdzane dokumenty 

związane  z  przetargiem z  inwestycjami  niezależnie  od  tego,  którą  byśmy nie  zaczęli. 

Także tyle kontroli co w gminie Czerwin jest, może jest naprawdę nie wiem dobre dla nas  

wszystkie dokumenty sprawdzone i podejrzewam, że nie powinno być błędu jeżeli kontrola 

przyjeżdża z jednostek nadrzędnych i sprawdza i do nas nie ma zastrzeżeń, jeżeli zrobimy 

coś to tylko ponad normę i więcej  no to wiadomo, że jeżeli coś się zrobi więcej to trzeba 

do tematu dołożyć. Kilka razy kontrolował nasz urząd marszałkowski tutaj na tym skwerku 

i żadnych uchybień nie znaleźli. Także myślę, że naprawdę przyjeżdża kontrola z ABW 

dzwoni,  no pytam się  dlaczego dzwoni  Pani  do mnie akurat ja  jestem tylko prywatnie 

mogłaby Pani  ze mną porozmawiać, a jeżeli  służbowo powinna więc Pani  dzwonić do 

Wójta czy do Sekretarza, nie oni mówią, że mają takie prawo, że dzwonią do pracownika.  

Ktoś musiał  podać telefon mój prywatny, jeżeli  ona dzwoni na komórkę moją prywatną 

i umawia się ze mną na kontrolę. Przyjeżdża, ma dokumenty po kserowane ta osoba, to 

ona  skądś  te  dokumenty  otrzymała,  ktoś  musiał   podać,  no  przecież  my mamy tych 

kontroli tyle, że w żadnej gminie takie kontrole nie były i to jest naprawdę uciążliwa praca, 

bo ja rozumiem przyjeżdżają co cztery lata, co dwa coś kontroluje to ja rozumiem, ale 

teraz  inwestycje są na pewno na bieżąco kontrolowane czy to z przetargu czy ogłoszenia 

czy podpisania umowy. 14



Radny Pan Roman Wiśniewski

Po prostu Pani  Damięcka źle  trafiła nie  do Rady tylko trzeba było  do najwyższej  izby 

kontroli  trafić i  tam by Pani miała uprawnienia i tam by kontrolowała, a tak to Pani nie 

pracuje dla nas i dla społeczeństwa, które wybrało,  dla Czerwina tylko przeciwko temu 

społeczeństwu pracuje i przeciwko nam, złośliwa Pani jest wobec nas, a w szczególności 

wobec Wójta, ale teraz to już cztery lata. 

Pani Janina Jakubiak sołtys wsi Sokołowo

Proste  pytanie  do  Pani  mam,  skąd  w  Pani  tyle  nieufności  jest  do  wszystkich  ludzi. 

Powołuję się Pani na demokrację, ale na tym chyba demokracja nie polega, jak by każdy 

tak nie miał zaufania do tego co ktoś zrobił w gminie no to po prostu nie wiem stali byśmy 

w miejscu, to co Pani robi powinna być władcą i carem, ale Pani nie jest,  trzeba mieć do  

ludzi zaufania trochę, skąd w Pani tyle niezaufania do nas.

Radna Pani Genowefa Damięcka

Proszę Państwa ja nie mówię, że to ja nie mam zaufania.

-  No nie ma Pani  zaufania skoro musi  wszystko dotknąć palcem - powiedziała Janina 

Jakubiak.

Ja Pani nie przeszkadzałam jak Pani mówiła w związku z tym proszę nie przeszkadzać. Ja 

powiedziałam,  że  nie  może  być  w  gminie  ustawianych  przetargów,  nie  mogą  być  te 

inwestycje koszty inwestycji zawyżane, nie może być wiele innych rzeczy, bo to nie zostało 

skonstruowane,  bo przecież Pan Radny Dobkowski  powiedział,  że ten -  Pan więc  nie 

opracował  uchwały z  Panią Skarbnik na fundusze sołeckie  i  nie  macie Państwo teraz 

funduszu sołeckiego./ A przez Panią nie mamy - głosy na sali/. Prawo, zgodnie działajmy 

zgodnie z prawem.

Wójt Pan Ryszard Gocłowski

Pani Damięcka skoro zgodnie z prawem to po co Pani kronikę naszych dzieci zabrała 

z przedszkola, zgodnie z prawem nie powinna jej była Pani brać. A jeżeli chodzi o ufność 

to ja Pani troje dzieci przysyłałem i ufałem, że Pani się nimi dobrze zaopiekuje.

Przewodniczący zakończył dyskusje i przeszedł do następnego punktu.

Ad pkt 6.
 W punkcie wolne wnioski głos zabrali: 15



Radny Pan Henryk Szabłowski 

Aż się boję zapytać, ja do Pana Wojtka bym miał pytanie. W 2009 roku była zrobiona ta 

droga  Piski  Wiśniewo  odcinek,  Pan  wie  o  co  chodzi,  no  i  tam  były  niedociągnięcia 

pewnego rodzaju protokół jest, ale tylko protokół, co z tym będzie się działo, bo już teraz 

my tego nie zrobimy, bo to już wrzesień, październik, listopad.

Inspektor Pan Wojciech Wojewódzki

Jest protokół, ja dzwoniłem do HYDROBUD-u i oni powiedzieli, że jeszcze w tym miesiącu 

zrobią odcinek, bo ja mówiłem, że zmienimy wykonawcę, bo mamy taką możliwość, bo 

może w tym temacie wykona inny wykonawca i oni powiedzieli, że w tym miesiącu po 

prostu zrobią.

Radny Pan Henryk Szabłowski 

W  październiku  tak.  No  ja  w  ubiegłym  roku  rozmawiałem,  ja  przepraszam,  że  swoje 

wstawki  wstawiam,  rozmawiałem  z  Ostrady  z  tym  Panem Szewczyk  czy  coś  takiego 

i mówi proszę Pana jesienią to takich rzeczy się nie robi. To się robi maj, czerwiec kiedy 

jest temperatura wysoka.

- Proszę Pana z 9 listopada 2009 roku jest protokół, na którym Pan się podpisał proszę 

Pana – powiedziała Pani Damięcka.

- Pan wie, że się podpisał i proszę tam nie dyskutować, że Pan nawet nie wie – oznajmił  

Pan Szabłowski.

- 1 grudnia jest wystawiona faktura – Pani Damięcka.

Radny Pan Henryk Szabłowski 

Już odpowiadam proszę Państwa, droga rzeczywiście była zrobiona, nieszczęściem było 

to  powtarzam, nieszczęściem było,  że my łapiemy parę groszy,  a to  z  wojewódzkiego 

funduszu,  a  to  stąd,  a  to  stamtąd  i  30  tysięcy  na  tą  drogę  było  powiązania  

z  wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska i  tak  nie  zrobiona droga,  źle  zrobiona 

droga,  czyli  tych  30  tysięcy  nie  bierzemy,  płacimy z  własnej  kasy.  Podpowiedzią   na 

inspektor  nadzoru,  że tu  są  niedoróbki  podpisujemy protokół  konieczności  jakichś tam 

napraw  i  jest  fajnie,  tu  bierzemy  pieniądze,  ci  usterki  naprawiają  i  będzie  dobrze, 

wykonawca jest jaki jest, zrobił to co zrobił natomiast usterek nie uzupełnił. A teraz jest  

wina Pani Damięckiej, bo jak nie co źle się będzie w tej gminie działo, to już będzie wina 
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Pani Damięckiej, że to tyle trwa no i już. Także tak by to wyglądało powiedzmy i od strony 

formalnej, i nie chcieliśmy żeby te pieniądze przepadły, zresztą nie tylko ja podpisałem 

tylko całe grono, że tak powiem.

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Pieniądze zabezpieczone na te niedoróbki są, z budżetu nie będziemy płacili, potrąciliśmy 

wykonawcy,  jeżeli  wykonawca  ten,  który  nam  robił  nie  usunie,  zapłacimy  innemu 

wykonawcy, usterki będą usunięte. 

Radny Pan Henryk Szabłowski 

Tylko moje zdanie jest takie, że skoro przez całe lato nie zdecydował się, nie potrafił tego  

zrobić to nie jesienią ani zimo, bo my przeważnie to robimy, że wiosną przetargi, a w zimie 

drogi robimy.

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski 

Tam gzie są usterki  inspektor popisał wszystko to w protokóle, mają usterki  pousuwać 

inaczej pieniądze nie będą wypłacone.

Przewodniczący Rady

Mamy jedną Panią Dyrektor przedszkola myślę, że tam przekaże pozostałym Dyrektorom, 

z okazji zbliżającego się Dnia Edukacji Narodowej, bo to będzie w następnym tygodniu, 

chciałbym w imieniu nas wszystkich tutaj obecnych na sali złożyć na ręce obecnej Pani 

Dyrektor  najlepsze  życzenia  zdrowia,  osiągnięcia  zamierzonych  wyników  w  pracy 

dydaktycznej  i  wychowawczej,  uznania  ze  strony  uczniów  oraz  pomyślności  w  życiu 

osobistym dla nauczycieli naszych szkół i przedszkola, wszystkiego dobrego. 

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Skoro obecna jest Pani Dyrektor zapytam, bo Pani jest gospodarzem tej placówki, niech 

Pani powie,  ile tam zostało do zakończenia tych  prac, bo było pytanie tutaj.

Pani Beata Zera – Dyrektor Przedszkola  Samorządowego w Czerwinie

To  znaczy  chodzi  o  budynek,  elewacja  jest  już  prawie  ukończona,  tam  w  niektórych 

miejscach  jest  jeszcze  potrzeba  nałożenia  drugiej  warstwy,  a  to  przy  tych  balkonach, 

zadaszeniach, chyba jeszcze podmurówkę mają pomalować, uprzątnąć teren.
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Pani Małgorzata Wojsz- sołtys wsi Czerwin

Ja to mam prośbę do sołtysów, tam gdzie ja jeżdżę autobusem słuchajcie nie wiem jak jest 

na innych trasach, ale tam gdzie jeżdżę, jadą dzieci, mam prośbę usuńcie  gałęzie, niech 

ten autobus się nie rysuje, Panie sołtys z Damian, ze Styląg, Chruśnic, Malinowa, Borku, 

Skarżyn -  pousuwać gałęzie, bo szkoda autobusu, to są gałęzie, które są w ogródku.

Pan Dariusz Nowak – sołtys wsi Wólka Seroczyńska

Droga łącząca od Lask do Wólki Seroczyńskiej to jest droga powiatowa tak i teraz robią 

łomżyńską, wożą asfalt przez Jelonki, jeżdżą drogą naszą i oni ją połamią na dobre.

Pani Małgorzata Wojsz- sołtys wsi Czerwin

Teraz to mam prośbę do Pana Wójta, ulica Leśna składa do mnie tam wnioski, oni mają 

prośbę żeby im założyć latarnie, bo tam jest tak ciemno jak u murzyna, mówili że mają 

prośbę żeby tam się świeciło.

- Mieszkańcy niech się podpiszą, niech złożą do nas pismo do projektu budżetu, będziemy 

rozpatrywać - odpowiedział Wójt.

Radny Pan Henryk Szabłowski 

Jeden wniosek na Komisji drugi tu sprawa wróciła, wyjaśnijmy do końca sprawę funduszu 

sołeckiego,  a  to  Rada,  a  to  ten,  a  to  tamten,  kto  zawinił,  że  funduszu  sołeckiego 

w następnym roku nie będzie i będziemy mieli to z głowy.

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Ja myślę, że tutaj nikt nie zawinił  dlatego, że fundusz sołecki jest typowany z naszego 

budżetu i przy projekcie budżetu może być uwzględniony i myślę, że będzie technicznie 

prościej to rozwiązać. /Ale każdy gospodarz sam decyduje - powiedziała Pani Damięcka/.  

Proszę Panią jak by Pani zobaczyła na temat funduszu sołeckiego jak wpływa rachunek, 

gdzie pisze na rachunku, że droga została wybudowana z ziemi gdzie była łąka równana - 

z funduszu sołeckiego i  zlecenie kto dał,  Rada Sołecka zlecenie dała,  a kto ma za to 

odpowiadać, Wójt  za wydatek mam odpowiadać. /To są pieniądze wsi - powiedziała Pani  

Damięcka/. To są pieniądze nie wsi tylko pieniądze naszego samorządu gminy Czerwin, 

bo te pieniądze nie przychodzą dla wsi tylko to są pieniądze nasze wspólne całej gminy 

i odpowiedzialny za ich wydatek jest Wójt, a wieś tylko wskazuje na co, to można i teraz 
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wskazać co ma być zrobione.  Często,  gęsto tych pieniędzy wiele  brakuje,  bo tak jest  

modernizacja remizy czy świetlicy czy czegoś, trzeba drugie tyle dołożyć, to po co. To 

można w przetargu ogłosić przetarg na całą kwotą, a połowa tych pieniędzy albo 60% 

idzie na żwir na drogi i tak wozimy na te drogi gruntowe, zawsze było, że sołtysi zgłaszają  

gdzie się wozi.

Pan Dariusz Nowak -  Odnośnie tego funduszu,  Wólka Seroczyńska nie  korzystała  już 

z tego funduszu może ze trzydzieści lat, teraz nic się nie dzieje.

Radna Pani Marzena Przeździecka

Panie Darku, bo Pan śpi. Ja osobiście zbierałam mieszkańców Wólki Seroczyńskiej żeby 

zadeklarowali to co będą chcieli i mają przywiezienie żwiru, który będzie.

Pan Tomasz Mierzejewski – sołtys wsi Jarnuty

Ja odnośnie tych  funduszy sołeckich,  wsie wydatkują te  pieniądze i  myślę,  że nadzór 

z  gminy  powinien  być,  przecież  mamy Pana  Wojewódzkiego,  który  powinien  się  tym 

interesować.

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Jest nadzór i większość sołtysów uzgadnia z Panem Wojewódzkim, a ja mówiłem, że jest 

taki  przypadek, jeżeli  Państwo jesteście zainteresowani, to ja ten rachunek wam mogę 

pokazać  i  teraz  jak  się  zachować  z  tym.  Powie,  że  się  napracował  ktoś  tam i  żeby 

wypłacić, a na podstawie tego rachunku nie można wypłacić no i jak to teraz jest, wieś 

decyduje na co.

-Ja rozumiem, że fundusz sołecki się nie sprawdził, no i Rada zdecydowała, że funduszu 

nie będzie - Pan Henryk Szabłowski.

- To znaczy, to nie Rada - powiedziała Pani Przeździecka.

- Myślę Panie Szabłowski, że nie to, że się nie sprawdził, on się sprawdził, przegapione 

było - powiedział Przewodniczący Rady.

- Z wypowiedzi Wójta to jednoznacznie wynika – odpowiedział Pan Szabłowski

Radny Pan Mariusz Mierzejewski 

Szanowni Państwo. Ja przysłuchując się tej naszej tematyce odnośnie  funduszu z tego co 
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wcześniej słyszałem, że mamy 10 % refundacji /20% / niech będzie 20 % reszta są nasze 

pieniądze, może przeznaczmy te pieniądze niech każdy sołtys dostanie te przysłowiowe 

grosze, a nie tylko kij do zbierania podatku. Może OK zmniejszmy 10% te wyliczenia, które 

były  z  poprzednich  lat,  to  były  na  osobę  czy  mieszkańca  i  przeznaczmy taką  kwotę. 

Rozumiem, że jeżeli  jakaś inwestycja  jest  jak gdyby gminna,  robiona w obrębie danej  

miejscowości to ten fundusz może wejść w to, wtedy nie mamy zobowiązań jakichś do 

wysłania, że na to nie można, na to nie można i tak Wójt podejmie decyzję ostateczną czy

ta inwestycja będzie realizowana czy nie, ale żebyśmy mieli jakąś, ba ja rozumiem, że to 

są miejscowości, które może przez ileś lat nie było tam robione co z tego, że droga jakaś  

tam była budowana jeśli miejscowości nie dotyczyło.  

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Myślę, że technicznie można to zrobić. Zrobimy posiedzenie Komisji, zaprosimy sołtysów

na posiedzeniu komisji i będziemy  robić propozycje do budżetu i każda wieś zgłosi co dla 

niej  by było najważniejsze i w miarę swoich możliwości będziemy mogli to w budżecie 

uwzględnić.  Może być taka sytuacja, że jeżeli będzie trzy czy cztery wioski możemy jedną 

inwestycję robić w te zadania jest połączone kilka wiosek i wtedy można będzie jedno 

inwestycję zaplanować.

- Technicznie jest to  możliwe Pani Skarbnik – zapytał Radny Pan Henryk Szabłowski.

Skarbnik Pani Beata Dąbkowska odpowiedziała, że tak, po prostu jako wydatki bieżące, 

nie pozostałe o funduszu sołeckim.

Wójt Gminy Pan Ryszard Gocłowski

Jeszcze żebyśmy dobrze się zrozumieli  w tamtym roku fundusz sołecki był  wydawany, 

w tym roku  wydawany i jeszcze z tamtego roku żadnych zwrotów my jako Urząd Gminy 

żeśmy nie dostali. Także zwroty miały być, ale na dzień dzisiejszy żadnych zwrotów nie 

ma. Także żadne ani 10  ani 20% nic nie stracimy na tym.

Radny Pan Henryk Szabłowski

Gdyby to naturalną śmiercią upadło to takie wsie, ja nie chcę pokazywać palcami, ale jeśli 

wieś ma 5 budynków to w życiu nie będą mieli asfaltu.
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Radny Pan Mirosław Dobkowski

Ja  chciałem  po  prostu  powiedzieć  na  temat  rozwożenia,  przywożenia  dzieci  do 

miejscowości  Dobki,  niech  to  raz  się  określi  czy  te  dzieci  mają  jeździć  czy  chodzić, 

przychodzić tutaj do krzyża, bo zimo jest tak zawsze słabo jest odśnieżone autobus nie 

zajeżdża wychodzą, latem jest pogoda ładna mogą się przejść i za to ja po prostu zbieram 

nie miłe słowa. Podejrzewam, że trasa od wozu i przywozu się nie zmieniła i są płatne tak 

samo  z  gminy,  to  niech  autobus  jeździ  tak  uważam.  Szkoda,  że  nie  ma  kierownika. 

Dziękuję.

 

-  Tam jest  bodajże  dwoje dzieci  i  jedna z  mam była  i  rano miał  zajeżdżać autobus -  

powiedział Wójt.

- Miał zajeżdżać, ale widzę, że nie zajeżdża - powiedział Mirosław Dobkowski.

Ad pkt 7.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 11.35 

zamknął obrady X Sesji Rady Gminy Czerwin. Podziękował wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła

Barbara Dmochowska                                                                                            

                              Obrady sesji prowadził: 

                                                              Przewodniczący Rady
Krzysztof Damiański
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